
Title (en)
Attachment assembly with an electric device

Title (de)
Verbindungsanordnung mit einem elektrischen Gerät

Title (fr)
Agencement de connexion doté d'un appareil électrique

Publication
EP 2202848 A1 20100630 (DE)

Application
EP 09177209 A 20091126

Priority
DE 102008062852 A 20081223

Abstract (en)
The arrangement (1) has an electrical equipment (2) i.e. contactor, provided with two clamping areas (14) with a feed-through unit (6) for retaining
a plug contact (4) and another feed-through unit (7) for retaining a line. A protective device (3) e.g. power switch and circuit-breaker, is provided
with the plug contact. The electrical equipment and the protective device are arranged in such a manner that one of the clamping areas remains
completely accessible with the plug contact that is inserted into the feed-through unit of the other clamping area.

Abstract (de)
Eine Verbindungsanordnung umfasst ein elektrisches Gerät, insbesondere ein elektromagnetisches Schaltgerät (2), welches pro Phase zwei
Klemmstellen (14) mit jeweils einer Durchführung (6) zur Aufnahme eines Steckkontakts (4) und einer Durchführung (7) zur Aufnahme einer Leitung
aufweist, sowie ein einen Steckkontakt (4) aufweisendes weiteres Bauteil (3), wobei das elektromagnetische Schaltgerät (2) und das weitere
Bauteil (3) derart gestaltet sind, dass bei in eine Durchführung (6) einer Klemmstelle (14) einer Phase eingestecktem Steckkontakt (4) die zweite
Klemmstelle (14) derselben Phase vollständig zugänglich bleibt.
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